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\\\ REGION

Warszawska Kolej Dojazdowa 
przygotowała projekt  
rocznego rozkładu jazdy. 
Jednocześnie pyta pasażerów  
o preferencje i opinie  
na ten temat.  

W KD jest jednym z najpopularniej-
szych przewoźników lokalnych 

w kraju. Rokrocznie „wukadka” bije re-
kordy, jeśli chodzi o liczbę pasażerów. 
Tak było przynajmniej do 2019 roku 
– wówczas z usług przewoźnika sko-
rzystało rekordowe 8,8 mln pasażerów. 
Kolejny rok przyniósł jednak pandemię, 
która mocno dała się we znaki całej 
branży. Lockdown, reżim sanitarny i 
limity pasażerów – to wszystko spra-
wiło, że Warszawska Kolej Dojazdowa 
zamknęła 2020 rok z wynikiem na po-

ziomie 4,6 mln pasażerów – blisko po-
łowę mniej niż w roku wcześniejszym.

Spółka nie zwalnia jednak tempa. 
Wciąż trwa modernizacja linii, ruszyła 
budowa drugiego toru na odcinku Gro-
dzisk Mazowiecki Radońska – Podko-

wa Leśna Główna. W planach jest też 
dalszy rozwój taboru czy modernizacja 
centrum sterowania ruchem na linii. 
Władze spółki podkreślają jednak, że 
głównym wyznacznikiem planowanych 
zmian są sami pasażerowie. 

Rozkład do konsultacji 

Nowy rozkład jazdy ma obowiązywać od 12 grudnia 2021 r. 
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Grodziski magistrat ogłosił przetarg na rozbudowę pływalni 
Wodnik 2000. Obiekt ma przejść gruntowną modernizację.   

Większy Wodnik? 
Pływalnia Wodnik 2000 istnieje od ponad 20 lat
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AKTUALNOŚCI

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1363) zawiadamiam, że dnia 
08.09.2021 r. została wydana decyzja nr 24 /2021 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
obejmującej rozbudowę drogi powiatowej nr 3120W – Drogi Hrabskiej na odcinku od ul. 
Długiej do ul. Za Olszyną wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 3122W – ul. Długiej w zakresie 
skrzyżowania z drogą powiatową nr 3120W we wsi Łady, gmina Raszyn na działkach nr ew.: 172/3 
(172/4, 172/5), 135/1, 135/8, 136 (136/1, 136/2), 137/2, 138/1, 101/3 (101/4, 101/5), 70, 67 (67/1, 67/2), 
66, 65 (65/1, 65/2), 64/13 (64/14, 64/15), 64/12, 64/11, 51 (51/1, 51/2, 51/3), 171, 72 (72/1, 72/2), 71 
(71/1, 71/2), 170 obręb 9 – Łady oraz na działce nr ew. 39 obręb 2 – Dawidy Bankowe

W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano numer działki przed 
podziałem, w nawiasie numery działek po podziale, numery działek objętych liniami rozgraniczającymi 
teren (nowy przebieg drogi) zostały oznaczone pogrubioną czcionką.
Inwestycja obejmuje następujące działki: 
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji: 
obręb 9 – Łady: działki nr ew.: 172/4 (działka powstała z podziału działki 172/3), 135/1, 136/1 (działka 
powstała z podziału działki 136), 101/4 (działka powstała z podziału działki 101/3), 67/1 (działka powstała 
z podziału działki 67), 65/1 (działka powstała z podziału działki 65), 64/14 (działka powstała z podziału 
działki 64/13), 64/11, 51/1 (działka powstała z podziału działki 51), 51/2 (działka powstała z podziału 
działki 51), 72/1 (działka powstała z podziału działki 72), 71/1 (działka powstała z podziału działki 71). 
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:
obręb 9 – Łady: działki nr ew.: 172/5 (działka powstała z podziału działki 172/3), 135/1, 135/8, 136/2 
(działka powstała z podziału działki 136), 137/2, 138/1, 101/5 (działka powstała z podziału działki 101/3), 
70, 67/2 (działka powstała z podziału działki 67), 66, 65/2 (działka powstała z podziału działki 65), 64/15 
(działka powstała z podziału działki 64/13), 64/12, 51/3 (działka powstała z podziału działki 51), 171, 72/2 
(działka powstała z podziału działki 72).
Działki stanowiące teren wód płynących, wymagające zajęcia na czas realizacji inwestycji:
obręb 9 – Łady: działka nr ew. 170;
obręb 2 – Dawidy Bankowe: działka nr ew. 39.

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy urzędu 
(poniedziałek i środa 8:00-18:00, wtorek i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale Architektury 
Starostwa Powiatowego w Pruszkowie; ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków, sala WOM, parter, stanowisko 
nr 8. W tym celu proszę zarezerwować termin wizyty poprzez internetowy system kolejkowy na stronie 
internetowej http://www.powiat.pruszkow.pl/ w zakładce Mieszkańcy – Zarezerwuj wizytę. Alternatywnie 
można przyjść do siedziby urzędu bez rezerwacji i oczekiwać w kolejce. W obu przypadkach proszę 
telefonicznie (22 738 15 62) z wyprzedzeniem co najmniej jednodniowym poinformować osobę 
prowadzącą sprawę o planowanym terminie wizyty w celu zagwarantowania możliwości zapoznania 
się z aktami w wybranym terminie.

OBWIESZCZENIE
o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

\\\ 13 MILIONÓW NA ROZBUDOWĘ SYSTEMU OSTRZEGANIA           
Samorząd województwa uruchomił program Mazowieckie Syreny+, mający na 
celu rozbudowę systemu ostrzegania i alarmowania ludności. Wartość całego 
projektu to ponad 13 mln złotych.    
Realizacja projektu pozwoli na powiadamianie obywateli o nadchodzącym zagroże-
niu na terenie województwa mazowieckiego. Da to także możliwość przekazywania 
komunikatów głosowych o zagrożeniach. 
Rozbudowa i modernizacja systemu ostrzegania i alarmowania ludności jest rea-
lizowana w ramach Funduszu Bezpieczeństwa Wewnętrznego Unii Europejskiej, 
instrumentu na rzecz wsparcia finansowego współpracy policyjnej, zapobiegania 
i zwalczania przestępczości oraz zarządzania kryzysowego na lata 2014-2020. Z 
13 milionów, 75 proc. to unijna dotacja.

\\\ MAZOWSZE

\\\ NOWE ŚCIEŻKI ROWEROWE           
Podpisano umowę pod budowę 4 km nowych tras rowerowych w Grodzisku 
Mazowieckim. Inwestycja będzie kosztować ponad 7 mln złotych i ma ułatwić 
cyklistom podróżowanie po mieście.    
Wykonawcą jest firma P.P.U.H. Budowa i Naprawa Dróg EFEKT sp. z o.o. z siedzibą 
w Warszawie. Prace mają być wykonane w terminie 450 dni, a więc za około 1,5 
roku. Jeszcze nie wiemy, kiedy firma zacznie swoje działania, ale wszelkie zmiany 
będziemy śledzić i o nich informować. Wartość zamówienia oszacowano na 7 317 
000 zł brutto. 
Prace obejmą ulice Matejki (DW 579) na odcinku od ul. Żydowskiej do ul. Chrzanowskiej, drogi powiatowe 1509W od skrzy-
żowania z DW579 do rzeki Rokitnicy i dalej do skrzyżowania z drogą gminną 150212, ulicę Bałtycką od tunelu PKP w Gro-
dzisku Mazowieckim do ul. Zachodniej w Wólce Grodziskiej (wraz z przebudową oświetlenia ulicznego) i dalej wzdłuż drogi 
powiatowej 1507W od ul. Zachodniej do skrzyżowania z drogą gminną 150210 w Kraśniczej Woli.

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

\\\ PODKOWA LEŚNA 

5 września odszedł Krzysztof 
„Kicior” Jaworski, całe życie 
związany z Podkową Leśną.

K rzysztof Jaworski był z zawodu 
mistrzem oświetlenia teatralnego, 

malarzem, poetą i kierowcą filmowym. 
Działał w opozycji demokratycznej. Był 
grafikiem i wydawcą „drugiego obie-
gu”. Wraz z Piotrem Mitznerem założył 
wydawnictwo Oficyna Wydawnicza TP 
„Spółka Poetów”. Jego teksty znajdują 
się w zbiorach Europejskiego Centrum 
Solidarności w Gdańsku, Instytutu Sa-
charowa w Moskwie i Instytutu Hoo-
vera w Stanford w USA. 

W 2016 roku został laureatem 
międzynarodowej literackiej nagrody 
im. Gogola na Ukrainie. Pracował przy 
takich produkcjach, jak „Anna German”, 
„Bitwa Warszawska”, „Czas Honoru”, 
„Generał Nil”, „Papusza”, „Stawka Więk-
sza Niż Śmierć” oraz w musicalu „Polita”.

Był kierowcą Verva Street Racing 
w Warszawie. Został uhonorowany za 

swoją działalność na rzecz budowania 
demokracji przez Instytut Pamięci Na-
rodowej statusem Działacza Opozycji 
Antykomunistycznej.

Od wielu lat był związany zawodo-
wo z Centrum Kultury i Inicjatyw Oby-
watelskich, współpracował również z 
Urzędem Miasta Podkowa Leśna i pod-
kowiańskimi stowarzyszeniami.

Piotr Lis

Zmarł Krzysztof Jaworski
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Grodziski magistrat ogłosił 
przetarg na rozbudowę 
pływalni Wodnik 2000. 
Obiekt ma przejść gruntowną 
modernizację.  

Miejski basen w Grodzisku cieszy 
się dużą popularnością wśród 

mieszkańców. Obiekt istnieje od po-
nad 20 lat i jego stan powoli ulega 
degradacji. Dlatego władze miasta 
podjęły decyzję o rozbudowie pływal-
ni. Właśnie ogłoszono przetarg na tę  
inwestycję. 

Zgodnie z zapisami zawartymi w 
dokumentacji przetargowej, obiekt 
przejdzie poważną rozbudowę. Hala 
zostanie powiększona, pojawi się w niej 
nowa niecka basenowa o wymiarach 
20x16 metrów i głębokości od 0,9 do 1,4 
m. Nowy basen ma służyć głównie do 
nauki pływania. Dodatkowo w rozbudo-
wanej części powstanie węzeł sanitarny, 
projektowane są też pomieszczenia so-
cjalne dla pracowników. Ponadto przy 
obiekcie ma powstać nowa chlorownia. 
Wymienione też zostaną kotły central-

nego ogrzewania. Istotnym elementem 
modernizacji będzie instalacja paneli 
fotowoltaicznych. 

Dzięki przebudowie pływalnia ma 
zyskać na funkcjonalności. Wydzielone 
zostaną strefy sportowo-rekreacyjna 
i pracownicza, projekt zakłada też po-
prawę komunikacji wewnątrz obiektu 
dzięki nowemu układowi pomieszczeń. 

Również od zewnątrz obiekt przej-
dzie wizualny „lifting” – wykonawca 
odświeży elewacje i nada im nowe ko-

lory. Całość ma zyskać nowocześniejszy, 
bardziej estetyczny wygląd. 

Termin składania ofert w przetargu 
upływa 22 września. Wówczas powinni-
śmy poznać szacowany koszt inwestycji. 
Wyłoniony wykonawca będzie miał na 
realizację zadania 8 miesięcy. Oznacza 
to, że jeśli postępowanie uda się roz-
strzygnąć bez przeszkód, z wyremonto-
wanego Wodnika 2000 będziemy mogli 
korzystać w połowie przyszłego roku. 

Karolina Hofman 

Większy Wodnik? 

Hala basenowa wzbogaci się o nową nieckę
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\\\ PRUSZKÓW

Gala finałowa projektu 
edukacyjno-ekologicznego 
„Moda na recykling”, w który 
zaangażowali się uczniowie 
pruszkowskich szkół. Dzieci 
mogły podziwiać stroje 
stworzone przez projektantkę 
Annę Kubisz. 

K ażdy z nas może przyczynić się 
do poprawy jakości środowiska. 

Projekt „Moda na recykling” pozwolił 
poznać uczniom pruszkowskich słów 
zasady segregacji, zachowań proeko-
logicznych oraz zgłębić temat recyklin-
gu. Podczas warsztatów z Anną Kubisz 
dzieci zebrane w Szkole Podstawowej 
nr 10 wykonały marynarkę z płytami 

kompaktowymi oraz gorset z kabli od 
serwerów. Działo się to jednak dobrych 
kilka miesięcy temu, a projekt właśnie 
dobiegł końca.

Pruszkowskie placówki włączyły 
się w akcję, więc uczniów nie mogło 
zabraknąć podczas gali finałowej. Ta 

odbyła się w kinie Elektronik w War-
szawie. Na finałową galę pojechały czte-
roosobowe grupy z każdej pruszkow-
skiej szkoły pod opieką nauczyciela oraz 
naczelnik wydziału edukacji Marzanna 
Geisler. Warto dodać, że miasto otrzy-
mało dyplom eko-partnera projektu. 
– W czasie zajęć uczestnicy pracowali 
kreatywnie, ale także dowiedzieli się, że 
nie należy wyrzucać elektroodpadów i 
zużytych baterii do śmietników – infor-
muje Urząd Miasta Pruszkowa. 

Stylizacje wykonane z elektrośmie-
ci wywołały furorę, zaciekawienie, a 
zarazem były dowodem na to, że dla 
wielu rzeczy można znaleźć ponowne 
zastosowanie. Projektantka Anna Ku-
bisz podczas realizacji projektu mogła 
liczyć na pomoc uczniów z Pruszkowa, 
Konstancina-Jeziorny, Kazimierza Dol-

nego, Pabianic czy Lidzbarka. Na gali 
finałowej wystąpiły gwiazdy, m.in. Pau-
lina Sykut-Jeżyna, Katarzyna Cichopek, 
Ida Nowakowska, Anna Zejdler, Anna 
Powierza czy Tamara Gonzalez-Perea.

Artur Szpuda

Moda na recykling

Stylizacje były ciekawe
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\\\ BARANÓW

Do 14 września potrwają 
konsultacje społeczne w gminie 
Baranów dotyczące nowej 
specustawy o CPK. Podczas 
konsultacji mieszkańcy będą 
mogli zgłaszać wszelkie swoje 
uwagi do projektu. 

W maju 2018 roku Sejm przyjął 
specustawę, dzięki której będzie 

można rozpocząć budowę Centralnego 
Portu Komunikacyjnego (CPK) między 
Warszawą a Łodzią. Obiekt ma zostać 
otwarty w 2027 roku.

Centralny Port Komunikacyjny ma 
być jednym z największych lotnisk w 
Europie. Po pierwszym etapie budowy 
ma obsługiwać do 45 mln pasażerów 
rocznie, a docelowo nawet ok. 100 mln. 
Lotnisko ma powstać na ok. 3 tys. ha 
gruntów.

Zgodnie z planami prezentowanymi 
przez pełnomocnika rządu ds. CPK, jesz-
cze w III kwartale tego roku ma zostać 
uchwalony nowy dokument, dotyczący 
usprawnienia procesu inwestycyjnego 
Centralnego Portu Komunikacyjnego. 
Przewiduje między innymi konsolida-
cję operatorów infrastruktury lotnisko-
wej w ramach jednej grupy kapitało-
wej. Projekt ma usprawnić inwestycje  
lotniskowe, kolejowe i inne towarzy-
szące CPK. Został on skierowany do 
konsultacji międzyresortowych, do po- 

nad 100 firm, organizacji, związków, a 
także do samych mieszkańców gminy  
Baranów.

Wstępna opinia Rady Społecznej 
jest negatywna. – Projekt ustawy stoi 
w sprzeczności z Konstytucją RP, po-
nieważ przewiduje ograniczenie praw 
obywatelskich i podważa rolę samo-
rządu jako fundamentu społeczeństwa 
obywatelskiego – twierdzą przedsta-
wiciele rady. 

Rada wskazuje na wiele niepokoją-
cych zapisów w specustawie, m.in. zli-
kwidowanie konsultacji społecznych na 
etapie decyzji lokalizacyjnej CPK, zakaz 
wydawania pozwoleń na budowę, zakaz 
wydawania decyzji o warunkach zabu-
dowy i zagospodarowania terenu oraz 
upoważnienie pełnomocnika rządu ds. 

CPK do decydowania, które gminy obej-
mie tzw. obszar otoczenia CPK. Miesz-
kańcy widzą problem w całkowitym 
wyłączeniu dla terenów objętych decy-
zją o lokalizacji CPK stosowania przepi-
sów ustawy o ochronie gruntów rolnych 
i leśnych czy braku określenia trybu i 
terminów, które powinny obowiązywać 
spółkę CPK w procedurach dotyczących 
wypłaty właścicielom odszkodowań. 
Zastanawiające jest również bardzo sła-
be zabezpieczenie praw mieszkańców 
wywłaszczanych domów.

Mieszkańców niepokoi także, że de-
cyzje, które będą potencjalnie oddziały-
wać negatywnie na środowisko, mogą 
zostać wprowadzone w formie ustawy.

Tekst i zdjęcie Sylwia Adolf

Dłuższe konsultacje

Dlatego przy okazji nowego rozkładu 
jazdy przygotowano również ankietę, 
w której możemy wyrazić swoje zda-
nie. – Zwracamy się z uprzejmą prośbą 
o wypełnienie niniejszej ankiety, której 
wyniki pozwolą poznać Państwa prefe-
rencje związane z przejazdami pocią-
gami spółki Warszawska Kolej Dojaz-
dowa sp. z o.o., a także Państwa opinię 
na temat projektu Rocznego Rozkładu 
Jazdy Pociągów edycji 2021/2022 obo-
wiązującego od dnia 12 grudnia 2021 
roku – czytamy w komunikacie WKD. 

W krótkim formularzu pyta m.in. o 
przesiadki do innych środków transpor-
tu, częstotliwość kursowania pociągów 
czy jakość taboru. Możemy też zapropo-
nować własne zmiany do projektowa-
nego nowego rozkładu jazdy. 

 Nowy rozkład nie różni się wiele 
od aktualnie obowiązującego. Należy 
jednak mieć na uwadze, że nie uwzględ-

nia on czasowych utrudnień i zmian, 
które czekają pasażerów w związku z 
trwającą modernizacją linii. A tych mo-
żemy spodziewać się już niebawem. 
Spółka ogłosiła już bowiem przetarg 
na budowę drugiego toru i przebudo-
wę istniejącej infrastruktury. Termin 
składania ofert w postępowaniu mija  

7 października. Wyłoniony wykonawca 
będzie miał 22 miesiące na realizację za-
dania. Spółka liczy jednak, że inwestycję 
uda się zakończyć wcześniej. 

Koszt modernizacji i rozbudowy 
linii to 108 milionów złotych. 

Karolina Hofman 

Rozkład do konsultacji 

W ankiecie pasażerowie mogą m.in. wyrazić opinię na temat jakości taboru  
czy częstotliwości kursowania pociągów
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Wstępna opinia Rady Społecznej jest negatywna

dokończenie ze str. 1
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

7 września w Urzędzie 
Gminy Grodzisk Mazowiecki 
podpisana została umowa 
dotycząca wykonania nowych 
zieleńców i nasadzenia roślin.

U mowę podpisał burmistrz Grze-
gorz Benedykciński oraz przedsta-

wicielka wykonawcy. Nowe nasadzenia 
pojawią się m.in. wzdłuż ulicy Królew-
skiej, na skrzyżowaniu ul. Traugutta 
z ul. Matejki i na parkingu przy ulicy  
Spokojnej.

Wzdłuż ul. Królewskiej posadzo-
nych zostanie ponad 10 tys. roślin, 

które będą spełniały funkcję izolująco-
-ozdobną. Przy skrzyżowaniu ulic Trau-
gutta, Matejki i Granicznej zaplanowano 
posadzenie 13 tys. roślin, które ozdobią 
wjazd do Grodziska od strony autostra-
dy. Przy parkingu przy targowisku miej-
skim zostanie przeprowadzona rewi-
talizacja nasadzeń oraz przygotowany 

nowy system nawadniania. W tej części 
miasta przewiduje się ponad 2 tys. no-
wych roślin. Roślinność pojawi się w 
Grodzisku jeszcze w tym roku.

Wykonawcą będzie Firma Ogrodni-
cza PHU Marzena Szklarzewska. Zakres 
prac obejmuje również pielęgnację wy-
konanej zieleni. Wartość zamówienia to 
736 662,29 zł.

Nasadzenia w Grodzisku realizowa-
ne są w ramach projektu: „Podniesie-
nie standardów życia poprzez poprawę 
jakości przestrzeni publicznej, w tym 
terenów zieleni, gminy Grodzisk Mazo-
wiecki – Etap II”.

Piotr Lis

AKTUALNOŚCI

Na podstawie art. 17 pkt. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2021. poz. 741 ) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Miejską w Piastowie 
uchwały Nr XXXI/199/2020 z dnia 27 października 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Harcerska – Centrum Usług Publicznych”, 

Granice obszaru do objęcia miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego zawarte są  
w granicach działek nr ew. 28/1 i  49 z obrębu geodezyjnego 5 oraz obejmującego część działek nr ew. 
28/3 i 29/2 (ul. 11 Listopada) z obrębu geodezyjnego 5, które są ograniczone:
– od północy wzdłuż południowej granicy dz. nr ew. 28/1 z obrębu geodezyjnego 5,
– od wschodu wzdłuż wschodniej granicy dz. nr ew. 28/3 i 29/2 z obrębu geodezyjnego 5,
– od południa wzdłuż południowej granicy dz. nr ew. 29/2 z obrębu geodezyjnego 5 na odcinku  
od południowo-wschodniego narożnika dz. nr ew. 29/2 z obrębu geodezyjnego 5 do miejsca przecięcia 
się przedłużenia wschodniej granicy dz. nr ew. 28/5 z obrębu geodezyjnego 5,
– od zachodu wzdłuż linii stanowiącej przedłużenie wschodniej granicy dz. nr ew. 28/5 z obrębu 
geodezyjnego 5.

Treść uchwały oraz załącznik graficzny do uchwały, dostępne są na stronie internetowej miasta 
Piastowa w zakładce BIP. 

Zainteresowani mogą składać wnioski do wyżej wymienionego planu miejscowego, które 
należy składać na piśmie w kancelarii Urzędu Miasta Piastowa – 05-820 Piastów ul. 11 Listopada 2  
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 07.10.2021 r.

Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków jest Burmistrz Miasta Piastowa.
Wniosek powinien zawierać imię, nazwisko, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot wniosku oraz 

oznaczenie nieruchomości, której wniosek dotyczy (nr ewidencyjny działki).
Zgodnie z art. 39 ust. 1 pkt. 1 i 2 w związku z art. 46 pkt. 1 i art. 51 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 

2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. U. 2021. poz. 247), zwanej dalej 
ustawą, zawiadamiam o przystąpieniu do postępowania w sprawie oceny oddziaływania na środowisko 
skutków realizacji ww. planu, obejmującego w szczególności sporządzenie prognozy oddziaływania  
na środowisko do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Z dokumentacją sprawy można się zapoznać w Wydziale Inwestycji, Zespole ds. Urbanistyki  
i Architektury (ul. 11-go Listopada 8 pok. nr 6) w godzinach pracy Urzędu.

Stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt. 3 i 4 i art. 40 ustawy, zainteresowani w terminie                                          
do dnia 07.10.2021 r. mogą wnosić wnioski. 

Wnioski na piśmie należy składać w sekretariacie Urzędu Miasta Piastowa, pocztą na adres 05- 820 
Piastów ul. 11-go Listopada 2, ustnie do protokołu w Wydziale Inwestycji, Zespole ds. Urbanistyki  
i Architektury (ul. 11-go Listopada 8, pok. nr 6) lub za pomocą środków komunikacji elektronicznej (bez 
konieczności opatrywania podpisem elektronicznym) na adres e-mail sekretariat@piastow.pl. Wniosek 
powinien zawierać imię, nazwisko lub nazwę jednostki organizacyjnej i adres wnioskodawcy, przedmiot 
wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której wniosek dotyczy. Zgodnie z art. 41 ustawy wnioski 
wniesione po terminie pozostaną bez rozpatrzenia. Stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt. 5 ustawy 
organem właściwym do rozpatrzenia złożonych wniosków jest Burmistrz Miasta Piastowa. Zgodnie  
z art. 1 ust. 1 pkt 11 oraz art. 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Rozstrzygnięcie 
wniosków przez Burmistrza Miasta Piastowa, z zachowaniem przepisów Rozporządzenia Parlamentu 
Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych  
w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych 
oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych RODO), zostanie 
zamieszczone na stronie internetowej https://bip.piastow.pl/lista/plany-w-przygotowaniu

Burmistrz Miasta Piastowa
Grzegorz Szuplewski

OGŁOSZENIE BURMISTRZA MIASTA PIASTOWA

\\\ MICHAŁOWICE

Magdalena Fimowicz-Wasiak 
została nowym dyrektorem 
Szkoły Podstawowej  
w Michałowicach. Zastąpiła  
na tym stanowisku Małgorzatę 
Widerę. Zmiana nastąpiła 
również w szkole  
w Komorowie. 

W akacje były gorące, nie tylko ze 
względu na temperaturę i letni 

odpoczynek, ale także sytuację w pla-
cówce w Michałowicach. Rezygnację 
ze stanowiska dyrektora szkoły złożyła 
Małgorzata Widera. Wcześniej rodzice 
wyrażali obawę o sytuację w placówce. 
Przewodniczący rady rodziców roz-
mawiał z wójt Małgorzatą Pachecką, 
ustalono termin spotkania w większym 
gronie. Cała sytuacja wiązała się z wąt-
pliwościami co do polityki kadrowej i 
podejmowanych działań. 

Wraz z nowym rokiem szkolnym ro-
lę dyrektora placówki w Michałowicach 
przejęła Magdalena Firmowicz-Wasiak. 
Ma osiemnastoletnie doświadczenie 
zawodowe, pracowała jako nauczyciel 
języka angielskiego, jest z wykształce-
nia również pedagogiem terapeutycz-
nym. Warto dodać, że Fimowicz-Wasiak 
ukończyła również pedagogikę specjal-
ną. Podkreśla, że nauczycielem jest z pa-
sji i powołania. Firmowicz-Wasiak przez 
pięć lat była wicedyrektorem w Szkole 
Podstawowej nr 66 w Warszawie.

Nowa praca stanowi wyzwanie, a 
priorytetem w niej jest troska o dzie-
cko. – Rodziców uczniów traktuję jako 
partnerów szkoły w rozwoju swoich 
dzieci – podkreśla nowa dyrektor szkoły 
w Michałowicach.

Podczas rozpoczęcia roku szkolne-
go odbyło się pożegnanie i podzięko-
wanie za pracę Małgorzacie Widerze. 
– Jestem pewna, że przekazuję szkołę w 
dobre ręce, bardziej dzielnej, doświad-
czonej i opanowanej nauczycielce – mó-
wiła Widera.

\\\   Zmiana również  
w Komorowie

Po piętnastu latach ze stanowi-
skiem dyrektora Zespołu Szkół w Ko-
morowie pożegnała się Małgorzata 
Głodowska. Jej obowiązki przejęła Edy-
ta Pająk, która ma ponad 24-letni staż 
dydaktyczny. Ostatnio pełniła funkcję 
wicedyrektora klas 0-3 w komorowskiej 
szkole. Edyta Pająk związana jest z pla-
cówką od szesnastu lat. Pierwszą zmia-

ną podjętą przez nową dyrektor było 
usunięcie dzwonków między lekcjami 
i przerwami.

Dzieci wróciły do szkolnych ławek, 
szkoły pracują swoim rytmem. W życiu 
placówek z Michałowic i Komorowa pe-
wien okres dobiegł końca. – Dziękuję 
odchodzącym dyrektorkom – Małgo-
rzacie Głodowskiej, która przez 15 lat 
„dyrektorowała” ZSO w Komorowie i 
Małgorzacie Widerze za lata pracy dla 
szkolnej i lokalnej społeczności – zazna-
cza wójt gminy Michałowice Małgorzata 
Pachecka.

Nie da się ukryć, że nowy rok szkol-
ny to wyzwanie – dla dzieci, nauczycieli 
i rodziców. Pamiętajmy o pandemii i 
względach bezpieczeństwa. – Nauczy-
ciele i dyrekcja czują się pewniej niż w 
zeszłym roku, kiedy stało przed nami 
wiele niewiadomych – dziś większość 
z nas jest zaszczepiona, a pedagodzy 
przygotowani na nauczanie w różnych 
trybach – zapewnia wójt Pachecka.

Artur Szpuda

Nowy dyrektor szkoły

Podczas rozpoczęcia roku szkolnego pożegnano dawną dyrektor i powitano jej 
następczynię

Umowa opiewa na ponad 736 tysięcy złotych
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Kolejne nasadzenia
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Nowa roślinność  
pojawi się w Grodzisku 

jeszcze w tym roku 
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\\\ PARZNIEW

10 września odbyło się 
uroczyste otwarcie nowej 
siedziby szkoły podstawowej 
dla dzieci z zaburzeniami 
spektrum autyzmu „Przylądek”. 
Placówka świętuje również 
10-lecie powstania. 

N iepubliczna szkoła „Przylądek” od 
kwietnia br. funkcjonuje w nowej 

lokalizacji, jednak uroczyste otwarcie 
przesunięto ze względu na pandemię 
koronawirusa i związane z nią ob-
ostrzenia. Przypomnijmy, że placówka 
obecnie mieści się w Parzniewie przy 
ul. Radości 2. Wcześniej była zlokalizo-
wana w Pruszkowie przy ul. Staszica. 
Szkoła zapewnia dzieciom z autyzmem 
odpowiednie warunki do rozwoju. 

10 września odbyło się uroczyste 
otwarcie nowej siedziby, w którym 
wzięli udział wicewojewoda Sylwester 
Dąbrowski, poseł Zdzisław Sipiera, 
starosta pruszkowski Krzysztof Ry-
muza, radni powiatowi, władze miasta 

Pruszkowa z prezydentem Pawłem 
Makuchem oraz zastępcami Beatą Czy-
żewską i Konradem Sipierą oraz samo-
rządowcy z sąsiednich gmin. Uczestnicy 
mieli okazję obejrzeć wnętrza budynku 
oraz pomieszczenia, w których dzieci 
uczą się i rozwijają swoje umiejętności 
oraz pasje. Wśród nich była pracownia 
stolarska, która została wyposażona 
dzięki wsparciu z budżetu powiatu  
pruszkowskiego.

Podczas uroczystości można było 
zapoznać się z wystawą fotograficzną 
„Autyzm niejedno ma imię”, której au-
torem jest Maciej Bochnowski. Obecnie 
można podziwiać ją na ogrodzeniu szko-
ły w Parzniewie oraz galerii Nowa Stacja 
w Pruszkowie.

\\\   10-lecie i wsparcie
Oprócz uroczystego otwarcia, pla-

cówka świętuje swoje 10-lecie. Jej hi-
storia urzeka, jest przykładem piękna 
i zaangażowania. „Przylądek” powstał 

dzięki determinacji rodziców dzieci, 
którzy w całości sfinansowali jego bu-
dowę. – Z okazji 10. jubileuszu powsta-
nia – serdeczne życzenia słońca, nadziei 
i niegasnącego zapału w sercach oraz 
życzliwych i empatycznych ludzi wokół! 
Gratuluję pięknego jubileuszu, któremu 
towarzyszyła wystawa „Autyzm niejed-
no ma imię” – życzyła Beata Czyżewska, 
zastępca prezydenta Pruszkowa.

Dzieło „Przylądka” buduje i niesie 
nadzieję oraz siłę. Szkoła może liczyć na 
wsparcie. Tak jak w przypadku budowy 
nowej siedziby i przeprowadzki. – Nasz 
samorząd wsparł wyposażanie jednej 
z pracowni. I na pewno nie będzie to 
jednorazowa pomoc dla podopiecznych 
„Przylądka”, wśród których znajdują 
się także dzieci z naszej gminy. Wszak 
wrażliwość i potrzebę wspierania po-
trzebujących my, nadarzyniacy mamy 
wpisaną w DNA, co już niejednokrotnie 
udowodniliśmy – podkreśla wójt gminy 
Nadarzyn Dariusz Zwoliński.

Przedstawiciele „Przylądka” podzię-
kowali każdemu za okazane wsparcie i 
serce. Nie da się ukryć, że działalność 

placówki niesie ze sobą dobro, o którym 
należy jak najwięcej mówić. – Przylądek 
– to Ludzie dla Ludzi. I tylko z Ludźmi 
mamy szansę na pomaganie tym, którzy 
tego potrzebują – dzieciom, młodzieży 
i osobom dorosłym z zaburzeniami ze 
spektrum autyzmu – napisano na pro-
filu szkoły „Przylądek” na Facebooku.

\\\   Dalsze plany
Obecnie w placówce uczy się 37 

dzieci w 16 oddziałach. Nowa siedzi-
ba to kolejny rozdział w historii „Przy-
lądka”, ale to nie koniec. Planowane są 
kolejne inwestycje. Następny krok to 
budowa obiektu, w którym znajdą się 
szkoła specjalna, dzienny ośrodek te-
rapii i pracy dla dorosłych oraz miesz-
kania treningowe. W kolejnym etapie 
planowana jest budowa domu dla do-
rosłych z autyzmem. 

Z pewnością przy cennym wsparciu 
wielu ludzi dzieło to uda się zrealizować.

Artur Szpuda

Uroczyste otwarcie 
„Przylądka”

W uroczystym otwarciu brali udział samorządowcy z województwa, powiatu  
i sąsiednich gmin
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\\\ KRAJ 

Komisja Europejska 
zaproponowała,  
by od 2027 roku chów  
klatkowy był niedozwolony. 
To byłby koniec ogromnego 
cierpienia stłoczonych  
w klatkach świń, kur,  
cieląt czy królików. 

N a początku czerwca 2021 roku 
Parlament Europejski zagłosował 

za zakazem chowu klatkowego (rezo-
lucja została przyjęta większością gło-
sów), wzywając Komisję Europejską do 
podjęcia podobnej decyzji. 

Komisja Europejska podjęła głoso-
wanie pod koniec czerwca i zapropono-
wała, by zakaz zaczął obowiązywać od 
2027 roku. Szczegóły dotyczące zakazu 
mamy poznać do 2023 roku.

– Stanowisko KE ws. końca epoki 
klatkowej jest sygnałem, że rolnictwo, 
które znamy, się kończy. To może być 
też początek końca wykorzystywania 
zwierząt i myślenia, że zwierzęta są dla 
ludzi – skomentowała posłanka Sylwia 
Spurek na Twitterze.

Obecnie w Unii Europejskiej nios-
ki i króliki są zamknięte w klatkach o 
powierzchni zbliżonej do jednej kart-
ki papieru A4. Z kolei dorosłe samice 
świń muszą spędzać prawie połowę 
każdego roku w ciasnych klatkach, w 
których nie mogą się nawet obrócić. 
Cielęta, gęsi, a także przepiórki są rów-
nież umieszczane w klatkach, co unie-
możliwia im podstawowe, naturalne  
zachowania.

– Klatki są stosowane, bo hodowla 
przemysłowa sprowadziła zwierzęta 
do roli przedmiotów. Chodzi o to, by jak 
najniższym kosztem wyprodukować 
jak najwięcej mięsa, mleka i jaj. Dlatego 
upycha się ogromne liczby zwierząt w 
wielkich hangarach. Klatki pomagają 
upchnąć ich jak najwięcej – tłumaczyła 
Marta Gregorczyk z Compassion Polska, 
dzisiaj związana z Greenpeace.

Piotr Lis

Zakażą chowu klatkowego?

\\\ PRUSZKÓW 

Miłośnicy fotografii mogą 
szykować aparaty.  
Do 15 października br. można 
przesyłać prace w konkursie 
„Zielone Pomniki Pruszkowa”.

R ola drzew i innych roślin jest nie-
oceniona. Wzbogacają nasz krajo-

braz dzięki swoim kolorom, kształtom, 
ale przede wszystkim dają nam tlen. 
Chętnie wypoczywamy w parkach i na 
skwerach, cieszymy się przydomową 
zielenią.

Dla wielu z nas problemem jest... 
czas, a właściwie jego brak. – Dlatego 
postanowiliśmy zorganizować kilka wy-
darzeń poświęconych lokalnym drze-

wom, ich otoczeniu, mieszkańcom i zna-
czeniu dla nas wszystkich. Zapraszamy 
do udziału! – informują organizatorzy.

Aby wziąć udział w konkursie „Zie-
lone Pomniki Pruszkowa”, trzeba pójść 

na spacer, wybrać trzy zdjęcia i przesłać 
w formacie JPG na adres las.fundacja@
gmail.com. Należy też wypełnić formu-
larz zgłoszenia, który dostępny jest na 
stronie las.akcjalokalna.org/projekty/
zielone-pomniki/. Termin mija 15 paź-
dziernika br. Obiektem naszych zainte-
resowań może być każde drzewo, które 
zwróci naszą uwagę.

W konkursie stworzono dwie gru-
py: młodzież i dorosłych. Uczestnikami 
mogą być mieszkańcy Pruszkowa i są-
siednich gmin, a także uczniowie prusz-
kowskich szkół. Co istotne, w konkursie 
mogą brać udział jedynie amatorzy. W 
każdej grupie jury wybierze trzy naj-
lepsze prace i przyzna wyróżnienia. 
Czekają atrakcyjne nagrody.

Artur Szpuda

Zielone Pomniki Pruszkowa

„Klatki są stosowane, bo hodowla przemysłowa sprowadziła zwierzęta do roli 
przedmiotów”
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

W ubiegłym roku władze 
Grodziska podjęły decyzję 
o budowie Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego 
dla osób niepełnosprawnych 
w Szczęsnem. Złożono 
również wniosek o jego 
dofinansowanie, który jednak 
nie został zatwierdzony przez 
Ministerstwo Rodziny i Polityki 
Społecznej. W tym roku gmina 
ponownie złożyła wniosek.  

O pieka nad dorosłymi osobami ze 
znacznym lub umiarkowanym 

stopniem niepełnosprawności zajmuje 
całą dobę. Często uniemożliwia opie-
kunom podjęcie pracy zarobkowej, a 
nawet udanie się do lekarza czy wyjazd 
do sanatorium. Niemożliwa jest rzecz 
tak prozaiczna, jak wizyta u fryzjera 
czy pójście do kina. Dziś gmina może 
pomóc niewielu opiekunom dorosłych 
niepełnosprawnych, gdyż dysponuje 
jedną placówką środowiskową dla 
osób dorosłych. Placówka pełni inną 
funkcję niż miałoby pełnić Centrum  
– nie prowadzi bowiem opieki cało-
dobowej. Dorosłe osoby z niepełno-
sprawnościami mogą tam przebywać 
w ciągu dnia, aby opiekunowie mogli 
iść do pracy lub np. do lekarza. Niestety 
wszystkie miejsca są już zarezerwowa-
ne i to na kilka lat. Zwalniają się zasad-
niczo dopiero z chwilą śmierci osoby  
niepełnosprawnej. 

Rodzi się też pytanie: co w wypadku 
ciężkiej choroby lub śmierci opiekuna 
osoby wymagającej ustawicznej opieki? 
Nie zawsze może lub chce podjąć się jej 
dalsza rodzina.  

– Chcielibyśmy pomoc opiekunom 
osób ze znaczną niepełnosprawnością 
i samym niepełnosprawnym, budując 
ośrodek całodobowej opieki – mówi 
Agata Batory z grodziskiego magistra-
tu. – Dlatego w zeszłym roku odpowie-
dzieliśmy na zamieszczone na stronie 
Solidarnościowego Funduszu Wsparcia 
Osób Niepełnosprawnych ogłoszenie o 
naborze na budowę Centrum Opiekuń-
czo-Mieszkalnego dla osób niepełno-
sprawnych. Gmina przeznaczyła także 
we wsi Szczesne działkę pod budowę 
centrum, którego koncepcja projektowa 

powstała w konsultacji z fundacją God-
ne Życie, która od kilkunastu lat zabiega 
o budowę takiego ośrodka. 

Ile dorosłych osób niepełnospraw-
nych mieszka w powiecie Grodziskim? 
W zeszłym roku orzeczenie o niepeł-
nosprawnością uzyskało 2941 osób 
dorosłych. Ale należy pamiętać, że nie 
wszyscy w ubiegłym roku musieli sta-
nąć przed komisją orzekającą. Dlatego 
dane te z pewnością nie dają pełnego 
obrazu sytuacji.

Projekt koncepcyjny ośrodka za-
kłada powstanie budynku o pow. ok.  
500 m2, podzielonego na cześć miesz-
kalną i dzienną. Korzystać z niego 
miałoby 18 pensjonariuszy. 10 osób w 
ramach pobytu całodobowego, a ośmio-
ro w ramach opieki dziennej (udział w 
zajęciach odbywających się w ośrod-
ku). Budynek ma być parterowy, a każ-
dy z pokoi będzie posiadać taras. We 
wrześniu ub.r. Gmina złożyła wniosek 
o dofinasowanie na budowę Centrum 
na sumę 2 mln 650 tys. zł. Projekt zo-
stał pozytywnie zweryfikowany przez 
rzecznika ds. niepełnosprawności i 
uzyskał pozytywną opinię wojewody 
mazowieckiego. Niestety wniosek nie 
został zatwierdzony przez Ministerstwo 
Rodziny i Polityki Społecznej. Kiedy w 
maju tego roku ogłoszono kolejny nabór 
na dofinansowanie wniosków grodziski 
magistrat ponownie złożył swój. Obec-
nie Gmina oczekuje na jego weryfika-
cję i liczy na to, że tym razem uzyska  
dotację. 

Beata Pawłowicz

Czy powstanie Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalne?

\\\ DOFINANSOWANIE NA PLAC ZABAW           
Gmina Michałowice podpisała umowę na dofinansowanie budowy placu zabaw w Regułach. Samorząd otrzyma ponad 
145 tysięcy złotych.    
Ponad 2500 m2, ogrodzony i oświetlony teren, ławki, stoliki z siedzeniami, a do tego wiele urządzeń zabawowych – tak ma 
wyglądać plac zabaw w Regułach. Z pewnością dla dzieci będzie nie lada atrakcją. W planach jest zainstalowanie na placu zabaw 
m.in. stożka z lin do wspinaczki, zjazdu linowego, okrągłej trampoliny, czteroczłonowego toru sprawnościowego. Dodatkowym 
plusem ma być bliskość natury. W pobliżu placu będą drzewa, a także nowe nasadzenia krzewów i bylin.
W zeszłym roku samorząd poinformował, że projekt na wykonanie terenu jest gotowy. Powstał w oparciu o potrzeby miesz-
kańców Reguł zgłaszane podczas spotkań w 2019 i 2020 roku. Sprawa posuwa się do przodu. Gmina Michałowice otrzymała 
dofinansowanie w wysokości 145 869 zł na realizację zadania. – Budujemy plac zabaw w Regułach. Również i ta inwestycja, 
która w niedalekiej przyszłości będzie służyć dzieciom, jest współfinansowana. Tym razem z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014-2020 – informuje wójt Gminy Michałowice Małgorzata Pachecka.
Co istotne, plac zabaw będzie elementem większej części. Mieszkańcy Reguły zyskają atrakcyjny teren do relaksu. – Plac 
zabaw stanowi dopełnienie rekreacyjnego ciągu pieszo-rowerowgo pomiędzy ul. Zieloną a Aleją Powstańców Warszawy,  
na którego realizację również pozyskaliśmy środki zewnętrzne – z Regionalnego Programu Operacyjnego – podaje Małgorzata  
Pachecka.

\\\ MICHAŁOWICE
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DAM PRACĘ 

Firma poszukuje osoby do sprzątania biu-
ra. Pełny etat, umowa o pracę. Wynagro-
dzenie 2400 zł do ręki plus premia. Praca 
w Solcu k. Szymanowa. Zadzwoń na nr 
501 631 374
Grupa Serwisowa zatrudni elektryka/
elektromechanika do serwisowania ma-
szyn (automatów  do gry). Praca wykony-
wana będzie w magazynie w Piasecznie. 
Magazyn dostępny w godz. 8:00-20:00. 
Praca przewidziana w godzinach  po po-
łudniowych po 16:00. Wynagrodzenie   
20 zł netto za godzinę. Proszę o kontakt  
pod nr 794-907-363

KOSMETYCZKĘ / MANIKIURZYSTKĘ  
ZATRUDNI GALERIA URODY  

ARKADIUS DO GALERII  
W PRUSZKOWIE - TEL. 604 16 00 99

Grupa Serwisowa  zatrudni Panie / Panów  
do pracy w hotelu w Górze Kalwarii. Rozli-
czenie  akordowe lub stawka godzinowa. 
Praca  na cały etat lub pół etatu. Kontakt 
pod nr tel. 794-907-363
Zatrudnię pracowników do produkcji 
kebabów (składacz, streczowacz),  
tel. 606 259 458  

Osoba do sklepu mięsnego  
w Józefosławiu. Praca na cały  

lub część etatu. Tel.606949956 
Zatrudnię osoby do konserwacji  
urządzeń melioracyjnych  
tel. 22 757 00 28, 607 160 555
Zatrudnię pracowników do rozbioru 
drobiu, tel. 606 259 458, 604 735 489
Specjalista kadry-płace w niepełnym 
wymiarze, znajomość sage, Konstancin, 
601-814-071
Dorywczo - pranie i  sprzątanie  
samochodów tel. 509 237 779
Ekspedientkę oraz osobę do wykładania 
towaru do sklepu spożywczego w Usta-
nowie, tel. 668 463 460
Pracowników do ekip serwis wentylacji  
- bez doświadczenia tel. 601 923 395
Magazynier na Skład Budowlany,  
Piaseczno, tel. 603 202 133
Firma poszukuje osoby do sprzątania 
hali produkcyjnej i magazynowej. Pra-
ca w systemie zmianowym po 12 godz.  
– 2 dni w godz. 6-18, 2 dni przerwy, 2 dni 
w godz. 18-6. Wynagrodzenie 15 zł do ręki 
plus premia. Praca w Solcu k. Szymanowa, 
dojazd z Warki, Góry Kalwarii i Wilanowa 
zapewniony. Zadzwoń na nr 501 631 374 
Potrzebna pomoc domowa, Piaseczno, 
tel. 603 202 133    

SZUKAM PRACY  
Opieka 24h/dobę 604400244

USŁUGI  
Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje  

samowoli budowlanych sprzed lat,  
tel. 695 451 655 

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 
Ocieplenie poddasza, piana pur,  
izolacja poddasza, natrysk pianki Kamil 
Tel.604 489 255 www.purterm.pl 
BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63
Docieplanie budynków, solidne  
doświadczone ekipy tel. 602-482-572 

KUCHNIE,SZAFY,GARDEROBY,PANELE, 
MEBLE NA WYMIAR,TEL. 723 533 233

NAWODNIENIA TRAWNIKÓW. STUDNIE 
GŁĘBINOWE TEL. 504-010-201

Remonty, złota rączka, Tel. 609 009 213 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Malowanie, glazurnictwo, szybko  
i solidnie tel. 669 945 460

Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721

GLAZURA, REMONTY 601 219 482 

Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

Ogrodnicze, wywóz gałęzi 519 874 891

Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Mycie i malowanie elewacji  
tel. 505 591 721

Wywozimy graty z chaty tel. 505 591 721 

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352 

Kominiarz tel. 500 214 632 

Meble na wymiar, kuchnie, 608027564

Przeprowadzki tel. 505 591 721

Elektryk tel. 666 890 886

Tynki maszynowe 533125444

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223    

Naprawa, krycie dachów,  
tel. 511 928 895 

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

Dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605

Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

Dachy - pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214

KUPIĘ  

Kupię ciągniki rolnicze. Stare motocykle 
i samochody WSK, MZ, Simson Fiat 
125P Itp Tel 721-029-688 

Antykwariat kupi za gotówkę antyki, 
obrazy, srebra, militaria i inne.  
Ul. Dąbrowskiego 1, 22 848 03 70,  
601 352 129

KUPIĘ STARY MOTOCYKL sprawny  
lub zepsuty tel. 578 895 990

Kupię działkę, budowlaną, usługową, 
rolną. Tel. 601-065-056

Spółkę każdą kupię/przejmę  
720 90 80 80

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418 

SPRZEDAM  

Reklama oświetlona 2/40m, wieszaki, 
manekiny-3 szt., regał składny, mundury 
wojskowe, kątowniki hutnicze 5/5cm, 
zderzak 207 Peugeot. 600 603 121  

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup aut 1990 - 2005, Opel, VW,  
Złomowanie tel. 510 210 692

Skup Aut, wszystkie marki. Gotówka  
od ręki. tel. 510 210 692 

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300

Skup aut 2010-2021r. 505 530 300

Skup aut na kasację 508206738

Skup aut 515018430 

Skup aut 793 304 091

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Działki rekreacyjno-budowlane leśne, 
Prażmów, tel. 602 770 361

Dom drewniany na działce 250 m2  
w Grójcu, tel. 692 349 218

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię mieszkanie lub dom. Może być  
do remontu lub zadłużone. Zakup za go-
tówkę. Tel. 518 775 360, Marcin 

Kupię las, okolice Prażmowa, 
tel. 602 770 361   

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80

1-ka 480 Para 300/Os + Licz 885828884                    

NAUKA 

Korepetycje jęz. polski tel. 666 653 177

Matematyka, 664 438 144      

ZDROWIE 

Mobilna pielęgniarka tel. 883 932 229

Psychoterapia, konsultacje - 660 565 007, 
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

PROTEZY ZĘBOWE NAPRAWA  
TEL. 502 031 221

Dom Opieki „Róża” 604424729

FINANSE  

Kredyty tel. 513 654 277

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ PRUSZKÓW

Mateusz Możdżeń i Łukasz 
Kosakiewicz zostali 
zawodnikami Znicza Pruszków. 
Ostatnio obaj występowali  
w Widzewie Łódź. 

T rzydziestoletni Możdżeń ma za 
sobą ponad 250 spotkań w Eks-

traklasie. Bogate doświadczenie okrasił 
występami w europejskich pucharach 
w barwach Lecha Poznań. To właśnie 
Możdżeń strzelił pięknego gola w me-
czu fazy grupowej Kolejorza z Manche-
sterem City w 2010 roku. Zawodnik z 
Lechem sięgnął po tytuł mistrza Polski 
w sezonie 2009/2010. W Poznaniu grał 

do 2014 roku. Potem przeniósł się do 
Lechii Gdańsk. Możdżeń występował 
następnie w Podbeskidziu Bielsko-Bia-
ła, Koronie Kielce, Zagłębiu Sosnowiec i 

przez ostatnie dwa sezony w Widzewie 
Łódź.

Kosakiewicz ma 31 lat i ponad 50 
meczów w Ekstraklasie, wszystkie 

w barwach Korony Kielce. Wcześniej 
grał m.in. w Chojniczance Chojnice czy 
Energetyk Gryfino. Przez ostatnie dwa 
sezony 31-letni obrońca grał w Widze-
wie Łódź.

Artur Szpuda

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

W 8. kolejce eWinner II ligi 
Pogoń Grodzisk Mazowiecki 
pokonała Hutnika Kraków 2:1. 
To drugie zwycięstwo zespołu  
z Alei Mokronoskich w sezonie. 

P ogoń kontynuuje serię meczów bez 
porażki. W ostatnich trzech star-

ciach grodziszczanie notowali remisy 

– ze Zniczem Pruszków (1:1), Ruchem 
Chorzów (1:1) i Śląskiem II Wrocław 
(2:2). Kolejny rywal, czyli Hutnik w 
tym sezonie prezentuje się słabo. Do-
tychczas zespół z Krakowa zdobył tylko 
punkt.

Tabela to jedno, ale na boisku swoje 
trzeba wybiegać. Pokazała to pierwsza 
połowa, która należała do gości. Po-

twierdzeniem tego był gol Abdallaha 
Hafeza w 30. minucie. Pomocnik ude-
rzył zza pola karnego i Artur Haluch 
nie miał szans wobec precyzyjnego  
strzału. 

Na drugą część gry Pogoń wyszła 
spokojna. Grodziszczanie konsekwen-
tnie budowali swoje akcje i efekt przy-
szedł w 53. minucie. Mateusz Lisowski 
odegrał do Jakuba Kołaczka, a ten wy-
równał. Pogoń grała kombinacyjnie, a 

goście gubili się. W 62. minucie bramkę 
zdobył Jean Franco.

Pogoń zajmuje 13. miejsce w tabeli 
z dorobkiem 9. punktów. Teraz przed 
grodziszczanami kolejne wyzwanie. 19 
września zespół zagra w Siedlcach z 
tamtejszą Pogonią.

Artur Szpuda

\\\ RASZYN

Iga Świątek udział w US Open 
zakończyła na czwartej rundzie. 
Polska tenisistka przegrała  
z Belindą Bencic 6:7, 3:6.

P oczątek spotkania należał do Szwaj-
carki, która przełamała Igę. Wygra-

ła kolejnego gema i było 2:0 dla Bencic. 
Świątek walczyła i doprowadziła do re-
misu 5:5. Miała szansą zakończyć seta, 
ale nie udało się. W tie-breaku emocji 
nie brakowało, jednak triumfowała 
Szwajcarka – 14:12.

Drugi set już bez takiej dramaturgii. 
Szwajcarka grała pewnie, wypracowała 
przewagę 3:1. Świątek starała się gonić 
wynik, ale bez efektu. Polka przegrała w 
dwóch setach. – Wiem, ile jeszcze mu-

szę się nauczyć i ile lekcji przede mną. 
Gratulacje dla Belindy za świetny po-
ziom gry i wygraną. A Wam nieustająco 
dziękuję za wsparcie. Mam nadzieję, że 
będę mogła jeszcze wiele razy dać Wam 
radość i wygrywać mecze takie jak ten – 
napisała Iga Świątek.

W ćwierćfinale Bencic przegrała 
3:6, 4:6 z późniejszą zwyciężczynią tur-
nieju Emmą Raducanu. Warto dodać, że 
Iga Świątek nadal jest ósma w rankingu 
WTA.

Artur Szpuda

Możdżeń i Kosakiewicz w Zniczu

Cenna wygranaIga odpadła w IV rundzie

Mateusz Możdżeń

FO
T. 

ZN
IC

Z 
PR

US
ZK

ÓW
/F

AC
EB

OO
K.

CO
M

30-letni Możdżeń ma  
za sobą ponad 250 

spotkań w ekstraklasie

Iga Świątek zajmuje obecnie 8. miejsce w rankingu WTA
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\\\ REMIS Z WIGRAMI           
W tym sezonie Znicz jeszcze nie wygrał u siebie. Dwa zwycięstwa odniósł na 
wyjazdach.   
Kibice mogli mieć nadzieję, że w 8. kolejce eWinner II ligi uda się zdobyć punkty. 
Piłkarze z Pruszkowa udali się do Suwałk na starcie z Wigrami. 
Na gole w tym spotkaniu trzeba było długo czekać. W doliczonym czasie pierwszej 
połowy Znicz miał szczęście, bo uratował go słupek. W końcu goście jako pierwsi 
trafili do siatki. Lukas Hrnciar wyprowadził żółto-czerwonych na prowadzenie. 
Była 84. minuta, ale gracze z Pruszkowa nie cieszyli się długo. Chwilę później faul w 
polu karnym, sędzia wskazał na jedenasty metr. Do piłki podszedł Piotr Pierzchała 
i w 87. minucie było 1:1.
Znicz znajduje się w strefie spadkowej, zajmuje 15. miejsce z dorobkiem 8 punktów.

\\\ PRUSZKÓW

Pogoń – Hutnik 2:1
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